
Data
iedzenia Wnioski z posiedzeń Komisji Rewizyjnej w 2010 roku

25 sĘczeńl
2010

1. Przekazanie prac związanych z remontami bieżącymi dróg firmom Zewnętrznym.
2. Sporządzenie po zebraniach wiejskich przez sołtysów listy prac, które ryają być Wykonane w danym

sołectwie i przekazante listy Komisji Rozwoju Gospodarczego, ochrony Srodowiska i Rolnictwa,"która
listę zweryfikuje' ustali kolejność wykonania prac iprzek:zŻe referatowi drogowemu do realizacji.

3. Komisja Rewizyjna informuje, ze odbywać będzie objazdy sprawdzaj4ce stan w/w prac.
4. Członkowie Komisji dyskutowali sprawę odśniezania chodników dla pieszych przezpracowników referafu

drogowego' Komisja uznila, Że zasadnym byłoby zakupienie specjalnego małego ci4gnika od odśniezania
i iednoczesnego posypywania chodników. Komisia wnioskuie o zakup wlw.

16 marzec
2010

1. Komisja wnioskuje o udzielenie Wójtowi Gminy Goleszów absolutorium z Ętułu wykonania budzetu
sminy 2a2009 rok.

22 marzec
2010

1. Radny Dariusz orawiec złozył wniosek w sprawie umięszczenia przy głównych tablicach ogłoszeń
dodatkowych tab|ic przeznaczonych tylko i wyłącznie na klepsydry.

2' Radny Franciszek Giecek złożył wniosek w sprawie wprowadzenia opłat za umieszczanie ogłoszeń na
gminnvch tablicach informacvinvch.
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22 czerwiec
2010

3 .

Komisja stwierdziła, ze mimo próśb nie otrzymała informacji o przyczynach uniewaznienia pierwszego
przetargu. Komisja nie wie takŻe, crym różniły się przetargi - pierwszy od drugiego, skoro specyfikacja
została narzucona centralnie.
UG podpisał umowę nr UG-l02/09 na budowę kompleksu sportowo-rekreacyjnego w ramach programu
,,Moje Boisko ORLIK 201'2,, z wykonawcąrobót w dniu 17.08'2009 r. łącznie z aneksem do tej umowy
(aneks nr 1/09). W punkcie 1 aneksu zmienia się treśó $ 1 umowy dopisując do umowy punkt 4. Treśó
punktu 4 określa zakres robót, które mają byó wykonane przez podwykonawcę firmę Eko _ Thermik -
Bud, którego właścicielem jest pan Łukasz Copija' Z dokumentacji przedstawionej Komisji wynika, że
wykonawca zalvarł umowę z podwykonawcą wskazanym w w/w aneksie dopiero 23.09'2009, która
wptynęła do UG 04.11.2009 r' (czy\i nawet po terminie zakoficzenia budowy boiska). Komisję dziwi fakt
podpisania aneks nr 1/09 do nieistniejącej (w momencie podpisania aneksu) umowy z podwykonawcą.
Komisja nie stwierdziła Żadne1 udokumentowanej interwencji gminy w sprawie rozpoczęcia prac
pomiędzy datami 25.08.2010 a 28.09.2010, Wójt Gminy informował jedynie ustnie o telefonicmych
rozmowach. Po wyjaśnieniach Komisja pozyskała informacje o dwóch pisernnych interwencjach (pisma
Ros 22231412009 z04.09'2009 orazUG-I)Zl\9 z2f.09.f009) co zdaniem Komisji nie jest wystarczające,
aco za tym idzie mało skuteczne.
Komisja stwierdziła, ie przekazanie placu budowy odbyło się 25.08.2009 r., apierwsze prace rozpoczęto
28.09'2009 r. opóŹnienie to miało wptyw na terminowe ijakościowe wykonanie boiska. Zgodnie z
umowq termin zakonczenia budowy boiska wyznaczono na 30.10.2009 r.
Komisja zauwaia, Że zgodnie ztreścią umowy $ 9 ust. 1 pkt 1 mozna odstąpió o umowy gdy wykonawca
przerwał z przyczyn|eżących po jego stronie rea|izai1e przedmiotu umowy i przerw ta trwa dłuzej niz 30
dni.
Protokół końcowy odbioru oświetlenia boiska został sporządzony 20.1|.2009. Ztąsama datą wystawiono
fakturę na w/w prace oświetleniowe. Niestety w dzierrrriku budowy nie ma żadnego wpisu dotyczącego
wykonawstwa prac oświetleniowych, co Komisja uwaŻa za niedopełnienie obowiązków inspektora
nadzoru budowlanego.
Wybór inspektora nadzoru budzi zastrzeŻenia Komisji. W przedstawionej dokumentacji Komisja nie
odnalazła innych ofert nadzoru budowlanego' co uniemozliwiło komisji stwierdzenie' ii wybrana oferta
była naj korzystniej szą'

8. W celu uniknięcia dodatkowych kosztów komisja ulwaŻa, Że na|eĄ zapisać w zakesie czynności
głównego inspektora ds. remontów i inwestycji prowadzenie nadzorów budowlanych nad takimi
inwestycjami gminnymi jak budowa boiska.
Po odbiorze końcowym boiska 15'L2. nie sporządzono spisu faktycznie istniej4cych usterek
gwarancyjnych. Usterki te zostały takŻe naocznie stwierdzonę 12.04 na spotkaniu. Ze spotkanie tego
sporządzono osobny protokół.
obecnie wszelkie usterki gwarancyjne są usuwane przez lnne firmy (tącznie z referatem drogowym).
Komisja prosi o dokładne rozliczenie kosŹów tych prac ce|em obciązenia nimi firmy Kostrzewa.
Komisja zwraca uwagę nad zwiększeniem nadzoru nad pracownikami odpowiedzialnymi za organizację
przetar$ów w gminie oraznadzoru nad wykonanie inwesWcii.
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16 sierpień
20r0

Komisja wnioskuje do Wójta Gminy o skompletowanie dokumentacji dotyczącej Sprawy pani Katarzyny
Nowak zamieszkałej ul. Grunwaldzka76all,41-106 Siemianowice Sląskie na dzień 30 sierpnia 2010.
Komisja Rewizyjna przyst4pita na posiedzeniu w dniu 16.08.2010 do rozpatrywania skargi pani Katarzyny
Nowak zamieszkałĄ ul. Grunwaldzka |6a||,41-106 Siemianowice Sląskie skierowanej przez Wojewodę
Sląskiego na ręce Przewodnicz4cego Rady Gminy Goleszów. W zwi4zku ze złoŻonością tej sprawy
Komisja wnioskuje o uczestnictwo pani Katarzyny Nowak w posiedzeniu' które odbędzie się 06.09.20l0 r'
o godz.l5.00 w sali posiedzenUrzędu Gminy w Goleszowie oraz o zebranie dokumentacji zwiqzanej ztą
sprawą i dostarczenie jej Komisji w dniu posiedzenia.

12.

1 a
l J .

6 wrzesień
2010

1. Komisja wnioskuje o wyciągnięcie konsekwencji słLrzbowych wobec pracowników,którzy nie dotrzymali
tenninu odoowiedzi na oisma oani Katarzvnv Nowak.


